
Bestyrelsesmøde d. 03.02.2022

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup 

På aftens bestyrelsesmøde blev drøftet forslag fra Generalforsamlingen, om eventuelt lys på 
Hartkornsstien. Man enedes om, at der skal udarbejdes et mere udførligt budget for anlæg af dette.
Samtidig skal Kommunen høres, om tilladelse og evt. tilskud til anlægget.
Der blev fremlagt et oversigtsbillede, der viser, at der er behov for 11 lamper og 500 – 600 mtr 
nedgravning af kabel. Pris og muligheder undersøges nærmere.

Vi drøftede ligeledes det ”Grønne område” bag Albumvej og Alenvej. Bestyrelsen anbefaler en 
overtagelse af området, hvis vi kan få det på de rette betingelser. Legepladsen sløjfes og området 
holdes i første omgang som grønt område. Bestyrelsen tager kontakt til Kommunen og får nærmere
aftale om konditionerne.

Spørgsmålet om vejenes tilstande blev drøftet. Her kunne Tommy berette om en samtale med 
projektlederen på fjernvarmen, der kunne oplyse om status på fjernvarmen i Ørslev.
Det ser ud til, at vi i meget nær fremtid vil få gravet rør ind på vores 7 veje. Der vil efterfølgende 
blive lagt ny asfalt på de steder hvor man har gravet. Det kan komme på tale, at vi skal spæde til 
med nogle penge, for at få asfalteret de sidste meter på vejene. Vi har aftalt en dialog med 
projektlederen.

Det er aftalt at vi fremover har 2 udvalg, som har fokus på hver sit område:
Vejnævn: Kenneth og John
Lysnævn: Tommy og Jens.

Kassereren orienterede om status på den økonomiske side. Alt skyldigt kontingent er indbetalt.
Diverse detaljer om tidsfrister og betalingsfrister blev drøftet. 

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


